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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
'az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter Úrhoz

„Hogy áll a csepeli HÉV villamoshálózatának integrálása és korábbi vállaláso k
teljesítése?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára Önök elő tt is ismert, a tavalyi esztendőben kormányhatározat született a
csepeli HEV villamoshálózatba integrálásáról . A kormány 1372/2016 . számú határozatában a
szükséges forrásokat is biztosította.

Kérem, hogy a fentiekre való tekintettel szíveskedjék tájékoztatni a következőkrő l :

1.)Hogy áll jelenleg a projekt, megkezdődött-e az engedélyezési tervek elkészítése, mikorra
várható a beruházás startja, és milyen további HEV-vonalak villamossá alakítása szerepe l
esetleg a kormányzat további terveiben?

2.) Milyen megfontolásból tekint el a kormány attól a beruházói ígérettől, amely szerint a
millenniumi városközpont fejleszt ője a föld alá viszi a csepeli HEV budapesti végállomását és
utolsó szakaszát? Tudomásunk szerint ugyanis ez a vállalás annak idején az építés i
engedélyek kiadásának feltétele volt .

Várom megtisztelő válaszát!

	

Tisztelettel :

Budapest, 2017. január 26 .

Szab' Tíme a
Független országgyűlési képviselő
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